

GLOBAL PYROTECHNICS

"吉腾全球焰火" 将与世界各地的客户达成战略合作关系，并邀请国际一流的焰火设计师共同参与设计开发，使我们焰火更加具有国际代表作。

The "Jeeton Global Pyrotechnics" brand is committed to building relationships of strategic cooperation with customers worldwide, and will invite international first-class fireworks designers to join our development and design teams, so as to make our fireworks more international.

"Jeeton - Глобальный фейерверк" будем иметь стратегическое партнерство с клиентами по всему миру и приглашает дизайнеров федеральных мировых классов принять участие в проектировании и разработке наших новых фейерверков без предела представления на международном уровне.

吉腾全球焰火 在世界走向每一个人的心中！
"Jeeton Global Pyrotechnics" is uprooted in everyone's mind.
Jeeton-Глобальный фейерверк зародился от края сердца мира!

GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾全球焰火 展放新世界
Jeeton Global Pyrotechnics - the blooming of a new world
“吉腾”-Глобальный фейерверк - расцвет нового мира

吉腾全球焰火 GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾集团，始建于1979年，是一家多元化的企业集团，集团旗下有吉腾烟花有限公司、吉凌工厂、吉凌工厂（简称）；一家大型烟花进出口公司-浏阳市吉腾烟花有限公司，是烟花行业的龙头企业之一。

“吉腾全球焰火”是吉腾旗下重点的优秀全资子品牌，“吉腾全球焰火”致力于打造业内领先的另一梯队品牌，用无与伦比的灿烂作品点亮世界每一个角落的美，领跑世界各族人民沟通桥梁，将是我们不断追求的奋斗目标。

The Jeeton Group was founded in 1979, and it's a diversified enterprise. The Jeeton Group consists of a number of wholly-owned subsidiaries, viz. the Jileng, Jilai and Jichang factories - three leading enterprises in China's fireworks industry, a company for the import and export of fireworks, the Liuyang DingTen Fireworks Co., Ltd., which is one of the top ten leading enterprises in China's fireworks industry.

"Jeeton Global Pyrotechnics" is an acclaimed brand created and managed by the Jeeton Group. The "Jeeton Global Pyrotechnics" sets out to produce large-scale and first-class fireworks displays. With its unique design and craftsmanship, "Jeeton Global Pyrotechnics" promises to light up the world's skies and unite the world's people in admiration of their beauty.

吉腾集团于1979年成立，是一家多元化的企业集团。吉腾旗下有吉腾烟花有限公司、吉凌工厂、吉凌工厂（简称）；一家大型烟花进出口公司-浏阳市吉腾烟花有限公司，是烟花行业的龙头企业之一。

“吉腾全球焰火”是吉腾旗下重点的优秀全资子品牌，“吉腾全球焰火”致力于打造业内领先的另一梯队品牌，用无与伦比的灿烂作品点亮世界每一个角落的美，领跑世界各族人民沟通桥梁，将是我们不断追求的奋斗目标。

GLOBAL PYROTECHNICS

GLOBAL PYROTECHNICS

"吉腾全球焰火" 主要产品与服务有：庆典焰火、楼宇焰火秀、主题乐园焰火、舞台焰火。相信通过我们优秀的设计与精心的施工，一定能满足您的需求。

"Jeeton Global Pyrotechnics" is staging celebration fireworks, building fireworks displays, theme park fireworks and stage fireworks. We are confident that our excellent design and professional construction will meet your strictest demands.

吉腾全球焰火”主要产品与服务有：庆典焰火、楼宇焰火秀、主题乐园焰火、舞台焰火。相信通过我们优秀的设计与精心的施工，一定能满足您的需求。

"Jeeton Global Pyrotechnics" is staging celebration fireworks, building fireworks displays, theme park fireworks and stage fireworks. We are confident that our excellent design and professional construction will meet your strictest demands.

GLOBAL PYROTECHNICS

"吉腾全球焰火" 拥有自主生产的特点明显、质量稳定、花色绚丽的礼花弹等各类特色焰火产品。

"Jeeton Global Pyrotechnics" has many kinds of fireworks display products, with distinct characteristics, their stability and their uniquely colorful design.

"吉腾-Глобальный фейерверк" 能够制造各种类型的烟火表演，包括水上烟火表演和各种类型的烟火，能够满足各种需求。

"Jeeton - Глобальный фейерверк" будет производить свои коллекции уникальные и стабильные качественные и цветные огни для фейерверков, которые различаются во всем мире.

GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾集团拥有目前业界领先的设计开发、生产、外贸及燃放团队。其中，能为“吉腾全球焰火”提供支持的烟花燃放团队达120多人。经过上10年的发展，集团已获得ISO9001国际质量体系认证，并拥有中国大型焰火燃放作业甲级资质。

We have a strong R&D, production, foreign trade and firework display team. Among them, the firework display team of "Jeeton Global Pyrotechnics" can provide support for "Jeeton Global Pyrotechnics". There are more than 120 people in the firework display team of "Jeeton Global Pyrotechnics". After more than 10 years of development, the group has obtained ISO9001 international quality system certification and has obtained the first-class qualification for large-scale fireworks display by the Chinese authorities.

我们有实力、有信心确保每一场焰火都是匠心之作！

"Jeeton Global Pyrotechnics" employs a team of the country's fireworks engineers and designers, and produces various kinds of fireworks displays, trade and fireworks displays. Our present fireworks display team, fully geared to providing support for "Jeeton Global Pyrotechnics", has over 120 members. In addition, after over 10 years of development, the Jeeton Group has ascertained ISO9001 international quality system certification and has obtained the first-class qualification for large-scale fireworks display by the Chinese authorities.

我们有实力、有信心确保每一场焰火都是匠心之作！

GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾全球焰火”新概念运营中心完成水面、数字化、激光、无人机焰火等项目。我们的设计团队似乎一直在乐此不疲地挑战技术极限。

"Jeeton New Concept Design Center" of the "Jeeton Global Pyrotechnics" has completed water surface, digital, laser and UAV-based fireworks projects successfully. And our design team seems to be constantly challenging the limits of technology.

吉腾-Глобальный фейерверк” является комплексом и концепцией супербрендом группы с новыми изысками. Как известно, искусство обогащает для жизни в текущем веке, и мы будем продолжать стремиться к новому ярусу поэзии фейерверков. Использование беспилотного дрона для фейерверков, а также воды и лазера, чтобы создать и построить многое между звездами мира, будет нашей миссией, которую мы исполним со страстью!

Новый концептуальный операторный центр "Jeeton-Глобальный фейерверк" успешно реализует такие проекты, как водоразмежевание, цифровые, лазерные и беспилотные дроны для фейерверков. Наши дизайнеры всегда на высоком техническом уровне.

吉腾全球焰火”新概念运营中心完成水面、数字化、激光、无人机焰火等项目。我们的设计团队似乎一直在乐此不疲地挑战技术极限。

GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾全球焰火”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾全球焰火”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton Global Pyrotechnics" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton Global Pyrotechnics" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.

吉腾-Глобальный фейерверк”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾-Глобальный фейерверк”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton - Глобальный фейерверк" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton - Глобальный фейерверк" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.

GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾全球焰火”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾全球焰火”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton Global Pyrotechnics" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton Global Pyrotechnics" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.

吉腾-Глобальный фейерверк”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾-Глобальный фейерверк”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton - Глобальный фейерверк" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton - Глобальный фейерверк" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.

GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾全球焰火”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾全球焰火”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton Global Pyrotechnics" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton Global Pyrotechnics" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.

吉腾-Глобальный фейерверк”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾-Глобальный фейерверк”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton - Глобальный фейерверк" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton - Глобальный фейерверк" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.

GLOBAL PYROTECHNICS

吉腾全球焰火”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾全球焰火”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton Global Pyrotechnics" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton Global Pyrotechnics" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.

吉腾-Глобальный фейерверк”秉承着独特的设计理念，坚持技术创新，不断突破自我，以满足客户日益增长的需求。吉腾-Глобальный фейерверк”始终坚持以客户为中心，用心服务，不断创新，努力打造全球领先的焰火品牌。

"Jeeton - Глобальный фейерверк" adheres to unique design concepts, persists in innovation, constantly breaks through itself, and meets the growing needs of customers. "Jeeton - Глобальный фейерверк" always takes customers as the center, serves with heart, innovates, and strives to build a leading fireworks brand in the world.